
Věc: Splnění usnesení rady - hřiště Hlubočepy II. 

 

 

Vážený pane radní, 

obracím se na vás již podruhé s otázkou týkající se problematiky areálu bývalého fotbalového 

hřiště v Hlubočepech. 

Poprvé jsem se na vás obrátil během únorového zastupitelstva s dotazem, zda bude splněno 

usnesení rady, v němž se vedoucímu odboru OSP panu Tůmovi ukládá “zajistit zprovoznění 

hřiště na pozemcích 166/2 a 151/2 v k. ú. Hlubočepy se zásahy nevyžadujícími povolení a s 

krátkou dobou realizace, jež umožní sportovní a komunitní vyžití”. 

 

Vaše odpověď na vznesenou interpelaci byla, že uvedené usnesení rady zachováte v platnosti 

a předpokládáte otevření areálu bývalého hřiště Hlubočepy začátkem července 2025. 

 

S ohledem na to, že jsme již za polovinou června a kromě objednávky na  oplocení a úpravu 

vrat za 175 tisíc Kč bez DPH jsem na jednání RMČ nezaznamenal žádnou další objednávku, 

se tedy znovu dotazuji - bude splněno usnesení RMČ, které ukládá realizaci, jež umožní 

sportovní a komunitní využití? Připomínám, že na tuto úpravu byly v rozpočtu vyhrazeny 

prostředky na kapitálové výdaje  ve výši 1,2 mil. Kč.  

 

Děkuji za odpověď. 

 

S pozdravem 

 

Filip Karel, zastupitel 

člen zastupitelského klubu Piráti 

 


